
Zápis ze 7.zasedání ZO Levínská Olešnice konaného dne 
16.12.2010 

 
Místo konání:  Kulturní dům Levínská Olešnice 
Program:  dle pozvánek 
Přítomni: pp. Lízr A., Z.Nosková,  Pospíšilová V., Háková H., Ing.J.Šíma, Martinek T.,                         
                      Lízr A. ml. 
 

1. schůzi zahájil starosta obce,. Je 100% účast zastupitelů, tudíž je usnášení schopné. 
 
Zapisovatelka:  Crhová Jitka 
Ověřovatelé zápisu:  Ing.J.Šíma, Kalkusová M. 
 

volba komise pro usnesení   T.Martinek, Lízr A.ml., Čepelák K. 
 
Schváleno 100% hlasy. 

 
      Doplnění programu : 

- schválení směrnic č. 1, 2, 3, 4                   
- vyhlášení inventury 
- příspěvek na povodně                           
- příspěvek odstupující místostarostce 
- uzavření smlouvy se SZIF oprava lesních cest a pořízení mechanizace                    
- smlouva o dílo – pro stavbu u Gebauerových 
-  
Schválení rozšíření programu 100% hlasy. 

          
2. zpráva o činnosti obecního úřadu 
- od voleb do zastupitelstva obce uplynuly 2 měsíce, postupně jsou předávány funkce 

místostarostky a předsedů výborů 
- žádaly jsme o proplacení dotace na modernizaci a rekonstrukci OÚ, probíhalo 

ověřování dokumentace – prověrka proběhla bez závad, také proběhla fyzická kontrola 
přímo na OÚ –  nebyly shledány závady. 

- 20.12.2010 jede na SZIF do Hradce Králové žádat o proplacení dotace na 
Restaurování památky ve Žďáře  

- Byly zabezpečovány demoliční práce v prodejně ve Žďáře, proběhly přípravné práce – 
rozebrání stropu , příprava na podřezání ( vývoz podlah) , probíhá podřezávání domu 
lanem,(bylo podáno několik nabídek, mezi nimi i metodou chemickou). 

 
3. schválení rozpočtového provizoria 

finanční výbor přednesl návrh na schválení rozpočtového provizoria na rok 2011 
 
 Schváleno 100% hlasy 
 

4. rozpočtová změna – provedena pro vyrovnání paragrafů   
 

schválení rozpočtové změny 100% hlasy  
 
 



5. Vyúčtování systému shromažďování odpadů 
Výdaj za rok 2010      250.061,- Kč   
Příjem za rok 2010 210.826,- Kč 
Ztráta za rok 2010        39.235,- Kč 
 
V roce 2011 bude navýšen poplatek za svoz komunálního odpadu, smlouva  
Podepsána. Z toho důvodu návrh na zvýšení poplatku za odpad v roce 2011 , 
na poplatníka je  492,- Kč. 
 
Dále byl projednán návrh na změnu vyhlášky 2/2007 z  20.12.2007 a to: 
Čl.č.5 bod č.1 úleva od poplatku při potvrzení o studiu , ubytování na internátě nebo 
 koleji  z 1/3 na ½ poplatku. 

 
schváleno 100% hlasy 
 

6. Různé                                                        
- Plán zimní údržby – zimní údržbu budeme provádět pluhováním v obou obcích 

v rozsahu prací jako v roce 2009 
- Inventarizace obecního majetku – seznámení se složením inventarizačních komisí 

 
Schváleno 100% hlasy 
 

- Smlouva o dílo – podřezání prodejny ve Žďáře , které bude provedeno lanem 
může být podepsána 
 
Schváleno 100% hlasy 
 

- Smlouva o právu stavebníka – schválení podpisu této smlouvy pro manželé 
Gebauerovi 

 
Schváleno 100% hlasy. 
 

- Sbírka na povodně – výtěžek z vánočního koncertu bude věnován do sbírky na  
Povodně. Starosta obce navrhl příspěvek od obce ve výši 10.000,- Kč, který obec  
převede z účtu obce na účet povodňový. 
Dále poděkoval SDH Levínská Olešnice za jejich osobní předání daru pro povodně  
v obci Dedřichovice. 
 
Schválení příspěvku 100% hlasy. 
 

- Schválení hranice pro nákup daru pro odstupující místostarostku paní Pospíšilovou 
ve výši 5.000,- Kč. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 

- Návrh na snížení platů zastupitelů o 5%od 1.1.2011 
 

Schváleno 100% hlasy. 
 
 



- bezúplatný převod pozemků z vlastnictví státu  do majetku OÚ 
par.č.   959/4  959/1  1377  1375 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 

- projednání a schválení směrnic a interního pokynu o reálné hodnotě 
- k DPH,   
- pro časové rozlišení nákladů a výnosů, včetně dohadných položek 
- pro tvorbu a používání opravných položek 
- podrozvaha 

 
kontrolu dodržování těchto směrnic bude provádět finanční výbor. 

 
Schválení 100% hlasy. 
 
- starosta spolu s místostarostkou poděkovali za pomoc a starost o spoluobčanku  

p. Marii Noskovou a předali zúčastněným kytičku s knihou. 
A to : p. Mileně Kalkusové, Marii Machkové a Jitce Crhové 
 

 
7. Diskuze 
p.Lízr J.  -  zda platí všichni poplatek za odpad i tam, kde nejsou domy obyvatelné   
   p. Crhová – platí všichni             
 
p.Votoček  – poděkoval za dobrou spolupráci s obecním úřadem v letošním roce  
      a vyslovil přání, aby tomu bylo i nadále. 
 
p. starosta – poděkoval p. Votočkovi za pomoc při záplavách, kterých  se účastnil spolu  

  s  hasiči ze Studence 
 
p. Čepelák – jaké budou ceny za popelnice v novém roce u chalupářů, kteří nevyužívají  

   pytle, ale popelnice 
p.Crhová – informaci  včas doplníme 
 

8. Usnesení , závěr 
 
Pan Martinek seznámil s návrhem na usnesení, starosta nechal o návrhu hlasovat. 
Usnesení schválilo 100% hlasů zastupitelů. 
 
Starosta obce ukončil veřejné zasedání s přáním do nového roku 2010 
A připojil pozvání na vánoční koncert 17.12.2010.                                      
 
 
V Levínské Olešnici 17.12.2010 
 
 
Zapsala:  Crhová J. 
 
 
Ověřovatelé zápisu :    


